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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

2005. december 9-e után újraindul-e a vasúti forgalom Körmend - Zalalövő között? címmel a
Házszabály 91§-a alapján kérdést kívánok feltenni Dr . Kóka János gazdasági és közlekedési
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Mint Ön előtt is bizonyára ismert, 2005 . július közepétől szünetel a vasúti forgalom Körmend és
Zalalövő között .

Mivel olyan vonalszakaszról van szó, aminek léte többször is veszélybe került, Körmend város
polgármestereként magam, illetve a Vas Megyei Közgyűlés elnökeként Markó Péter Elnök úr
azonnal felvilágosítást kértünk a MÁV Rt-től a forgalom szüneteltetés okairól .

Markó Péter úrhoz címzett levélben Mándoki Zoltán egykori vezérigazgató arról adott
tájékoztatást, hogy a Körmend - Zalalövő vasúti szakasz forgalmának szüneteltetése a Zalalövő -
Zalaegerszeg - Boba vasútvonal rehabilitációs munkáival összefüggésben vált szükségessé . Ezt
erősítette meg a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium részéről Pákozdi István úr is szintén
Markó Péter Urhoz címzett levelében .

Mándoki Zoltán és Pákozdi István tájékoztatása között azonban van egy lényeges különbség .
Amíg Pákozdi István úr tájékoztatása szerint a „Zalalövő- Zalaegerszeg- Boba vasútvonalon
végzett munkák befejezését kővetően a vonatforgalom a Körmend- Zalalövő viszonylatban ismét
megindul." addig Mándoki Zoltán Vezérigazgató úr tájékoztatása szerint a felújítási munkák
elvégzését követően a „forgalom szüneteltetése elvileg feloldható."

Mivel a két tájékoztatás között ellentmondás van, valamint a Körmend- Zalalövő közötti vasúti
forgalom szüneteltetése számos, főleg idős embert érint, akik más módon nem, vagy csak
nehezen tudják megoldani utazásaikat, ezért kérem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy a Körmend -
Zalalövő között a vasúti személyszállítást igénybe vévő utasok megnyugtatása végett kérdezem
miniszter úr, hogy
2005.december 9-e után újraindul-e a vasúti forgalom Körmend- Zalalövő között?

Várom megtisztelő válaszát .
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